

## 香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

## 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》(第 559 章)第 45(1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45(2)條及《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 22(3)條,公布撤回申請的詳情。

## APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No	[540] <b>商標</b> Mark ·	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300074745	日立电	21	05-03-2004	LUO HUADENG ROOM 2A, 2/F, 9A CHEUNG WAH STREET, CHEUNG SHA WAN, KOWLOON, HONG KONG.	HOANG THI GIANG ROOM 2A, 2/F, 9A CHEUNG WAH STREET, CHEUNG SHA WAN, KOWLOON, HONG KONG.
300079524	中半数をあめるとを Bing Keng Methemetical (Despine Sed	41	20-02-2004	HONG KONG MATHEMATICAL OLYMPIAD SCHOOL LIMITED 6A, 558-560 NATHAN ROAD, YAUMATEI, KOWLOON, HONG KONG.	LI, KWOK & LAW ROOMS 1107-08, HANG SENG BUILDING, 77 DES VOEUX ROAD CENTRAL, HONG KONG.
300188479	<b>≥</b> M B/M/TOKY	25	07-05-2004	HEARTLAND.COM.LTD. UNIT 01, 10/F., THE CENTRIUM, 60 WYNDHAM STREET, CENTRAL, HONG	ROBERT LEE LAW OFFICES SUITE 805, TOWER TWO, LIPPO CENTRE, 89 QUEENSWAY, HONG KONG.

KONG.

公布日期 Publication Date: 19-11-2004 公報編號 Journal No.: 85

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

300191367

25 Sweet Orchard

07-05-2004

香港中環德輔道中 107-111號 余崇本大廈 8樓 808室

香港蘋果服飾發展有限公 中原國際商標專利事務所 香港 中環德輔道中 107-111 號

余崇本大廈8樓808室

300218691 THE SECRET TO MEDITERRANEAN BEAUTY 3 10-09-2004 COTY B.V. **DEACONS** 

> HAARLEM, THE NETHERLANDS.

OUDEWEG 147, 2031 CC 3RD-7TH, 18TH & 29TH FLOORS, ALEXANDRA HOUSE, CENTRAL, HONG

KONG.